

70mm

90mm

SPEAKER

User manual

please read the instructions carefully before using the product

多功能无线音箱

使用说明书

请认真阅读说明书

Power On/Off:

Power on: When the speaker power off, Turn the toggle switch to the ON position then the speaker will be turn on and indicate blue lights flashing.
Power off: When the speaker power on, Turn the toggle switch to the OFF position then the speaker power off.

Wireless Connection:

1. Power on, the speaker will enter Wireless BT mode with blue light flash& waiting pairing; the phone will search for the Wireless BT pairing name "BT SPEAKER", click can be successfully connected.
2. The speaker will automatically connect with the phone that was connected for the last time(The phone wireless BT open), no need to search and connect again.

Music Play:

1. When playing music, Short click the PLAY&PAUSE BUTTON to pause the music and then click button again to restart to play;
2. When playing music, press "-" to play the previous song;
3. When playing music, press "+" to play the next song;
4. Long press "-", the volume will decrease;
5. Long press "+", the volume will increase.

Mode Switch:

The speaker will enter Wireless BT mode when power on. Insert the TF card then will automatically enter the TF card playback. Click the M button to switch TF Card /Aux/FM Radio/Wireless BT Mode.

Radio Mode:

After power on, insert the supplied charging cable into the DC 5V port to act as an external antenna. The speaker enters the Wireless BT mode. Press the "M" button to enter the radio mode. Short press the pause button to enter the automatic search mode. After the search is completed, press +/- to switch the radio.

Charging:

1. The product has built in non-removable rechargeable battery, which can be charged by USB cable.
2. Charging voltage and current 5V 0.3A, Maximum 5V 1A;
3. When Speaker Charging, the red light on. Lights will be off when it's fully charged;
4. Repeat charging and discharging will lead to the decline of battery life, which is a normal phenomenon for all possible rechargeable batteries.

Function parameters:

Built-in lithium battery voltage: 3.7V
Charging voltage: 5V 1A
Frequency response: 60HZ-20KHZ
Battery capacity: 1200mAh
Power: 5W*2
Size:-

Packing list:

Wireless Speaker-----1
USB charging cable -----1
Productmanual-----1

Thank you for using our product. Wish you a happy life!

开关机

在关机状态下拨动开关到ON的位置，音箱开机，蓝灯闪烁；在开机状态下拨动开关到OFF的位置，音箱关机。

蓝牙连接

1. 将蓝牙音箱开机，等待配对时蓝灯快闪，用手机的蓝牙功能搜索设备为“BT-SPEAKER”的蓝牙音箱型号，点击连接。
2. 蓝牙音箱开机后会与关机前最后一次连接的手机(蓝牙处于开启状态)自动连接，该手机无需重新进行搜索连接等步骤。

音乐播放

1. 在播放音乐时单击暂停键音乐会暂停，再单击恢复播放
2. 在播放音乐时短按"-"键播放器会播放上一曲歌曲；
3. 在播放音乐时短按"+">键播放器会播放下一曲歌曲；
4. 在播放音乐时长按"-"键音量会持续减小；
5. 在播放音乐时长按"+">键音量会持续增大。

模式切换

在开机状态下，有插TF卡或U盘，默认播放TF卡和U盘，不插TF卡和U盘，则默认为蓝牙模式。点击M键，切换至TF卡/U盘/AUX/FM收音/蓝牙模式。

收音模式

在开机状态下，将充电线一端插入DC5V 充电端口，充当外置天线，短按M键进入radio模式，短按暂停键开始搜台模式，搜索完毕按"-" / "+" 切换电台。

充电

1. 本产品内置不可拆卸的可重复充电电池，充电方式为USB充电。
2. 充电电压电流5V0.3A,最大输入规格5V 1A;
3. 蓝牙充电时红灯长亮，充满电后LED灯灭；
4. 重复对音箱进行充电和放电将会随时间推移而导致电池性能下降，这对于所有可能重复充电电池来说均属于正常现象。

产品参数

输出功率:5W
充电输入:5V1A
输出频率:60HZ-20KHZ
电池容量:1200mAh

包装清单

蓝牙音箱主机一台;充电线一条;说明书一份

感谢使用本公司产品，祝您生活愉快。

FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator and your body.